
PROTOKÓŁ Nr LX/23 
Sesji Rady Miejskiej w Czaplinku 

z dnia 20 czerwca 2023 r. 

która odbyła się w sali narad Urzędu Miejskiego w Czaplinku, przy ul. Rynek 6. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 14°0 w obecności 9 radnych oraz 1 radny obradował 
w zdalnym trybie (Radny Grzegorz Gabryś) na ogólną liczbę 15. 

Nieobecni Radni: Ewa Sobczak, Krystyna Kryczka, Aleksandra Ławrukiewicz, Tomasz 
Marciniak. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Na podstawie listy obecności radnych, prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej 
Michał Olejniczak stwierdził quorum do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych 
uchwał. 

Pkt 1 porządku obrad: otwarcie Sesii. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał uczestników obrad: Radnych Rady Miejskiej 
w Czaplinku, Pana Burmistrza Czaplinka Marcina Naruszewicza, Zastępcę Burmistrza 
Czaplinka Pana Janusza Bartczaka oraz wszystkie osoby, które oglądały transmisję obrad LX 
Sesji Rady Miejskiej. 

W związku z trwającym stanem epidemii Sesja Rady Miejskiej odbyła się z wykorzystaniem 
środków porozumiewania na odległość (z częściowym zdalnym trybem obradowania), zgodnie 
z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 
oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021 r. poz. 2095, z późn. zm.). 

Przewodniczący Rady poinformował, że zmiany do porządku obrad oraz podjęcie uchwał, 
Radni będą głosowali za pomocą systemu do głosowania. 

Przewodniczący Rady przekazał, że w sytuacji, gdy system elektroniczny zawiedzie, będzie się 
łączył telefonicznie z Radnym, żeby uzyskać informacje o głosowaniu. Po uzyskaniu informacji 
od Radnego obradującego w zdalnym trybie, osoba obsługująca system, wprowadzi 
do zbiorczego systemu głosowania - informację uzyskaną od Radnego o jego oddaniu głosu, 
w celu wygenerowania wykazów imiennych głosowania Radnych. 

Na początku sesji Burmistrz Czaplinka Marcin Naruszewicz wspólnie z Panem 
Przewodniczącym Rady Miejskiej wręczyli Panu Henrykowi Stachurze dyplom oraz odznakę 
w związku z nadaniem tytułu „Zasłużony dla Gminy Czaplinek". 
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Burmistrz poinformował, że w uznaniu szczególnych zasług dla Gminy Czaplinek Rada 
Miej ska w Czaplinku uchwałą Nr L VIl/517 /23 z dnia 14 lutego 2023 r. nadała Panu 
Henrykowi Stachurze tytuł „Zasłużony dla Gminy Czaplinek" za zasługi dla rozwoju 
społecznego Gminy Czaplinek. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad Radni otrzymali wraz 
z zawiadomieniem o sesji. Zapytał czy Pan Burmistrz, Państwo Radni mają uwagi odnośnie 
porządku obrad? 

Nikt nie zgłosił uwag do porządku obrad. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie Sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z LIX Sesji Rady Miejskiej w Czaplinku. 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
4. Prezentacja multimedialna pod nazwą „Przygotowanie do sezonu turystycznego 

Gminy Czaplinek w 2023 r.". 
5. Sprawozdanie za rok 2022 z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
w gminie Czaplinek na lata 2022 - 2025. 

6. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Czaplinek z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
za rok 2022". 

7. Raport o stanie Gminy Czaplinek za 2022 r. 
a) przedstawienie i omówienie przez Burmistrza Czaplinka raportu w formie 

prezentacji multimedialnej; 
b) debata nad raportem; 
c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Czaplinka wotum zaufania 

(druk nr 593/23). 

8. Sprawozdanie Burmistrza Czaplinka z wykonania budżetu Gminy Czaplinek 
za 2022 r. oraz sprawozdania finansowe za 2022 r. 
a) uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie 

w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Czaplinek 
za 2022 r.; 

b) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy Czaplinek 
za 2022 r.; 

c) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2022 rok 
oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Czaplinek za 2022 rok (druk 
nr 594123). 

9. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Czaplinka absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 

a) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu 
za 2022 rok (druk nr 595/23). 

1 O. Wolne wnioski, informacje i zapytania uczestników sesji. 
11. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

2 



12. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czaplinek na lata 2023-2032 

(druk nr 596/23); 
b) zmian w budżecie Gminy Czaplinek na 2023 r. (druk nr 597/23); 
c) emisji obligacji komunalnych Gminy Czaplinek (druk nr 598/23); 
d) określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek, o których mowa w art. 42 ust. 6 

ustawy Karta Nauczyciela oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 
pedagogicznych, doradców zawodowych oraz nauczycieli przedszkola pracujących 
z grupami obejmującymi dzieci sześcioletnie i dzieci młodsze, zatrudnionych 
w szkołach i przedszkolu, dla których organem prowadzącym jest gmina Czaplinek 
(druk nr 599/23); 

e) zmiany uchwały Nr VI/76/2011 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 12 maja 
2011 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, zasad jej funkcjonowania 
oraz wysokości opłat i opłaty dodatkowej oraz sposobu ich pobierania (druk 
nr 600/23); 

f) wydzierżawienia na okres 5 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Czaplinek (druk nr 601/23). 

13. Komunikaty. 
14. Zakończenie Sesji. 

Pkt 2 porządku obrad: przyjęcie protokołu z LIX Sesji Rady Miejskiej w Czaplinku. 

Protokół z LIX Sesji Rady Miejskiej Państwo Radni otrzymali pocztą elektroniczną. 
Nikt z radnych nie wniósł uwag do protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół Nr LIX/23 z Sesji Rady Miejskiej z dnia 
18.05.2023 r. został przyjęty. 

Pkt 3 porządku obrad: sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie 
międzysesyjnym. 

Informacja z prac Burmistrza Czaplinka za okres od 10 maja 2023 r. do 5 czerwca 2023 r. 
z działalności w okresie międzysesyjnym (stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

Informacja o stanie bezrobocia (stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

Informacja dotycząca zadań wykonywanych przez Straż Miejską w Czaplinku (stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu). 
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Pkt 4 porządku obrad: prezentacia multimedialna pod nazwą „Przygotowanie do sezonu 
turystycznego Gminy Czaplinek w 2023 r.". 

Radni zapoznali się z prezentacją multimedialną pod nazwą „Przygotowanie do sezonu 
turystycznego Gminy Czaplinek w 2023 r.", którą przedstawił i omówił Burmistrz Czaplinka 
Marcin Naruszewicz. (Prezentacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

Do obrad sesji dołączyła Radna Aleksandra Ławrukiewicz. Na sali obecnych było 1 O radnych 
w zdalnym trybie uczestniczył 1 radny. 

Pkt 5 porządku obrad: sprawozdanie za rok 2022 z realizacji Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii w gminie Czaplinek na lata 2022 - 2025. 

Do przedłożonego materiału nie zgłoszono uwag i nie zadano pytań. 

Pkt 6 porządku obrad: sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy 
Czaplinek z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego za rok 2022". 

Materiał ten został omowiony podczas posiedzenia Komisji Organizacyjnej, Rozwoju 
i Infrastruktury Gminy Czaplinek w dniu 12.06.2023 r. (Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 
do protokołu). 

Pkt 7 porządku obrad: raport o stanie Gminy Czaplinek za 2022 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że zgodnie z art. 28aa ust. 1 i 2 ustawy z dnia 
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, burmistrz co roku do dnia 31 maja przedstawia Radzie 
Miejskiej raport o stanie gminy, który obejmuje podsumowanie działalności burmistrza w roku 
poprzednim. W szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał Rady Miejskiej 
i budżetu obywatelskiego. 

a) przedstawienie i omow1enie przez Burmistrza Czaplinka raportu w formie 
prezentacji multimedialnei; 

Pan Burmistrz Czaplinka Marcin Naruszewicz przedstawił i omówił prezentację multimedialną 
pod nazwą„ Raport o stanie Gminy Czaplinek - 2022 ". 

b) debata nad raportem. 

Przewodniczący Rady powiadomił, iż ustawa o samorządzie gminnym daje możliwość, 
aby w debacie nad raportem o stanie gminy, głos mogli zabrać również mieszkańcy gminy. 
Nadmienił, że do dnia poprzedzającego Sesję Rady Miejskiej nikt z mieszkańców nie złożył 
pisemnego zgłoszenia do udziału w debacie nad raportem o stanie Gminy Czaplinek 
za 2022 r. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 15 minutową przerwę. 

PRZERWA 

152s -15 40 

Przewodniczący Rady Miejskiej po przerwie wznowił obrady. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w sprawie 
raportu o stanie Gminy Czaplinek za 2022 r. 

Głos zabrali: Radna Anna Minkiewicz, Radny Wacław Mierzejewski, który kończąc swoją 
wypowiedź powiedział, że każdy z członków Klubu Radnych „Stowarzyszenia Przyjaciół 
Czaplinka" będzie indywidualnie głosował w sprawie udzielenia wotum zaufania 
dla Burmistrza Czaplinka za rok 2022. 

Następnie głos zabrali: Burmistrz Czaplinka Marcin Naruszewicz, który odniósł się 
do wypowiedzi Radnego Wacława Mierzejewskiego, Radna Aleksandra Ławrukiewicz, Radny 
Szymon Pastuszek, Zastępca Burmistrza Janusz Bartczak, Przewodniczący Rady Miejskiej 
Michał Olejniczak. Analiza raportu o stanie Gminy Czaplinek, którą przedstawił 
Przewodniczący Rady stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Raport o stanie Gminy Czaplinek za 2022 r. stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Lepszy Czaplinek" Anna Minkiewicz - poinformowała, 
że dnia 12.06.2023 r. odbyło się w niepełnym składzie spotkanie Klubu Radnych „Lepszy 
Czaplinek". ,,Jako klub nie zajmujemy stanowiska. Każdy głosuje zgodnie ze swoim 
sumieniem". 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Czaplinka wotum zaufania. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych (Radny Grzegorz Gabryś obradował zdalnie), 
6 glosami „za" (Radni: Marcin Czerniawski, Grzegorz Gabryś, Zdzisław Łomaszewicz, 
Wacław Mierzejewski, Szymon Pastuszek, Władysław Wojtowicz), przy 6 glosach 
„przeciwnych" (Radni: Anna Minkiewicz, Anna Kucharczyk, Aleksandra Ławrukiewicz 
,Michał Olejniczak, Sebastian Matułojć Maciej Bernat) podjęła uchwalę Nr LX/555/23 Rady 
Miejskiej w Czaplinku z dnia 20 czerwca 2023 r. w sprawie nieudzielenia Burmistrzowi 
Czaplinka wotum zaufania; uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Pkt 8 porządku obrad: sprawozdanie Burmistrza Czaplinka z wykonania budżetu Gminy 
Czaplinek za 2022 r. oraz sprawozdania finansowe za 2022 r. 

a) uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie 
w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Czaplinek 
za 2022 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej nadmienił, że uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 6 kwietnia 2023 r. w sprawie wydania opinii 
o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Czaplinek za 2022 rok wraz z informacją o stanie 
mienia komunalnego Państwo Radni otrzymali pocztą elektroniczną w dniu 20 kwietnia 
2023 r. Następnie Przewodniczący Rady odczytał część ww. uchwały bez uzasadnienia. 
Uchwała stanowi załącznik nr 1 O do protokołu. 

b) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy Czaplinek 
za 2022 r. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Marcin Czerniawski - ,,Komisja Rewizyjna 
spotkała się dwukrotnie w sprawie wykonaniu budżetu Gminy Czaplinek za 2022 r. Pierwsze 
posiedzenie komisji odbyło się w dniu 11 maja 2023 r. wspólnie z Komisją Finansów i Budżetu. 
Drugie posiedzenie komisji odbyło się w dniu 22 maja 2023 r. na którym komisja wypracowała 
stanowisko. Na 5 obecnych członków komisji, 5 pozytywnie zaopiniowało wykonanie budżetu 
za 2022 r.". 

c) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2022 rok 
oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Czaplinek za 2022 rok (druk nr 594123). 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych (Radny Grzegorz Gabryś obradował zdalnie), 
12 glosami „za", podjęła uchwalę Nr LX/556/23 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 
20 czerwca 2023 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2022 rok oraz 
sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Czaplinek za 2022 rok; uchwała stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu. 

Pkt 9 porządku obrad: przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
Burmistrzowi Czaplinka absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Marcin Czerniawski - ,,dnia 22 maja odbyło się 
posiedzenie Komisji Rewizyjnej na tym posiedzeniu po analizie wykonania budżetu Komisja 
Rewizyjna wypracowała wniosek do Rady Miejskiej w Czaplinku o udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi Czaplinka Panu Marcinowi Naruszewiczowi za wykonanie budżetu za 2022 rok. 
Na ogólną liczbę 5 członków Komisji Rewizyjnej, obecnych na posiedzeniu 5 członków 
głosowało „za" udzieleniem absolutorium". 
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Przewodniczący Rady Miejskiej powiadomił, że uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 29 maja 2023 r. w sprawie wydania opinii 
o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czaplinku w sprawie udzielenia 
Burmistrzowi Czaplinka absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2022 Państwo Radni 
otrzymali e-mailem w dniu 31.05.2023 r. Następnie odczytał część ww. uchwały bez 
uzasadnienia. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

a) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu 
za 2022 rok (druk nr 595/23). 

Głos zabrał Pan Wacław Mierzejewski Przewodniczący Klubu Radnych „Stowarzyszenia 
Przyjaciół Czaplinka". 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji (Radny Grzegorz Gabryś 
obradował zdalnie), 12 glosami „za", podjęła uchwalę Nr LX/557/23 Rady Miejskiej 
w Czaplinku z dnia 20 czerwca 2023 r. w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2022 rok; uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Pan Burmistrz podziękował radnym za udzielenie absolutorium. 

Pkt 10 porządku obrad: wolne wnioski, informacje i zapytania uczestników sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 1 O minutową przerwę. 

PRZERWA 

17°0-1710 

Przewodniczący Rady Miejskiej po przerwie wznowił obrady. 

Do obrad sesji dołączyła Radna Krystyna Kryczka. Na sali obecnych było 12 radnych 
w zdalnym trybie uczestniczył 1 radny. 

Radny Maciej Bernat - zabrał głos w sprawie prezentacji multimedialnej pod nazwą 
„ Przygotowanie do sezonu turystycznego Gminy Czaplinek w 2023 r. " Powiedział, że w zeszły 
weekend mieliśmy na lotnisku w Broczynie dużą imprezę. ,,Było tam kilkaset samochodów. 
Nie wiem ile było osób. Czy my na tym zarobiliśmy? Bo zaczyna mnie to boleć, że mamy 
piękny teren, a my nie zarabiamy, tylko po prostu jesteśmy wykorzystywani. My na tej imprezie 
z tego, co się orientuję, zarobiliśmy niecałe 2000 zł. Nie wiem jak jest ze sprzątaniem, tu też 
ponosimy koszty. Jak pan Janusz Ziętkiewicz ostatnio powiedział, rocznie ponad 30 OOO zł. 
To będziemy po kimś sprzątać i jeszcze do tego dokładać? Można tam organizować naprawdę 
różnego typu imprezy i zarabiać na tym, a nie dokładać". 
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Radna Anna Minkiewicz - ,,chciałam się dopytać, odnośnie pojemników na nieczystości 
wylewane z jachtów na naszym jeziorze. Z tych konferencji ekologicznych, które się odbywały, 
wiem, że to i tak jest kropla, może nie w morzu, ale w jeziorze, ale no taka bardzo brzydka 
kropla. W zeszłym roku prosiłam o te zbiorniki i tutaj pan wiceburmistrz akurat odpowiadał, 
że zdążymy do sezonu. Chciałabym teraz wiedzieć w którym punkcie jesteśmy, czy zdążymy 
rzeczywiście do sezonu?''. 

Radny Rady Powiatu Drawskiego Pan Zbigniew Dudor - ,,21 maj, zerwała się śruba 
na pomoście, a przyczyną tego było zacumowanie dużego katamaranu. Wspomniał Pan 
Burmistrz o kosztach tej naprawy - 600 zł. I moje pytanie jest takie, czy właściciel katamaranu 
poniósł konsekwencje tego i te pieniądze zwrócił? 

Pytanie kolejne, czy jest już gotowy projekt na przebudowę ulicy Parkowej? Ostatni aneks 
z tego, co pamiętam, przewidywał termin czerwiec 2023. 

Co było przyczyną przesunięcia ogłoszenia przetargu z drugiego kwartału na trzeci kwartał 
ścieżki rowerowej na ulicy Parkowej? Akurat tam na BIP-ie zobaczyłem te zmiany. 

Jakie były dochody ze strefy płatnego parkowania za poszczególne lata, począwszy 
od 2018 roku? Bo wiedzę na temat wcześniejszych lat to posiadam. Zawsze wymagałem 
od Pana Zbigniewa Witaska tej informacji. 

Jaka jest obecna oferta na sprzedaż szkoły w Machlinach po usunięciu ogrodzenia 
i zadrzewień? 

Pan Władysław Kiryszewski mieszkaniec Czaplinka - zabrał głos na temat Ośrodka Sportów 
Wodnych w Czaplinku. Powiedział, że jego intencją generalnie jest to, żeby Ośrodek Sportów 
Wodnych był dla młodzieży, dla mieszkańców, żeby był przyjazny, żeby ludzie, którzy idą 
ścieżką widzieli, że mogą się przepłynąć kajakiem lub rowerem, tak, że mogą skorzystać 
rekreacyjnie, czy sportowo, czy no nawet uczyć się żeglarstwa i to jest moją intencją". 

Pan Adam Kośmider - ,,pytanie dotyczące w sumie sprawozdania budżetowego 
CzOK-u. Czy pochwalono się, że stanica w Machlinach, przyjęła pierwszych gości, pierwszych 
turystów? 

Natomiast nie ma śladu, w tymże sprawozdaniu, jakie dochody ta stanica przyniosła 
w konkretnym wymiarze i jak były one ewidencjonowane. I to jest pytanie. Co kryje się 
w wydatkach CzOK-u pod pozycją leasing za prawie 43,5 tysiąca zł? Co kryje się pod pozycją 
stan zobowiązań na koniec roku w wysokości 63 OOO zł? 

I ostatnia sprawa, też dotycząca CzOK-u z ubiegłego roku. Trasa Świętego Mikołaja, którą się 
chwali CzOK, objęła sześć miejscowości - Trzciniec, Siemczyno, Piaseczno, Rzepowo, 
Prosinko i Miłkowo. Mam wobec tego pytanie, dlaczego nie było Świętego Mikołaja, mamy 
wszak 29 sołectw, np. w Sikorach, Broczynie, Machlinach, czy Kluczewie?''. 

Przewodniczący Samorządu Mieszkańców Nr 1 Pan Bernard Bieniecki - ,,prosiłbym 
o informację, odnośnie parkingu przy placu zabaw na ulicy Jeziornej, tam są płyty jumbo. 
Naprawdę czasami jest tak, że jak deszcz popada, to ci ludzie, którzy tam samochody 
stawiają ,to jest coś okropnego. O ścieżce nad jeziorem Drawsko już tutaj poprzednicy mówili. 
Ja mam tylko pytanie, kiedy będę mógł z żoną usiąść na rower i przejechać się całą trasą?". 
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Pkt 11 porządku obrad: odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

Radnej Annie Minkiewicz - ,,wydawało nam się, że zdążymy z tym do sezonu. Według mojej 
wiedzy niestety w tym roku nie zdążymy, w każdym razie instalacje wykonamy. Jeżeli chodzi 
o jeziora, to jako pierwsi w ogóle wyszliśmy z taką inicjatywą, nigdzie wokół tego, drodzy 
Państwo, nie ma''. 

Panu Zbigniewowi Dudorowi odpowiedź w sprawie katamaranu udzieliła Pani Katarzyna 
Kibitlewska -,, jeśli chodzi o koszty poniesione za awaryjną naprawę pomostu nad jeziorem 
Drawsko, to ostatecznie te koszty poniosła gmina Czaplinek. Założyliśmy rzeczywiście, 
że katamaran uszkodził ten pomost. Natomiast została wezwana policja tuż po tym zgłoszeniu, 
które Pan Zbigniew Dudor przesłał do mnie SMS-em. Byłam również tam na miejscu, został 
odnaleziony właściciel tego katamaranu, no i stwierdził, że on przybył tam katamaranem 
w sobotę. Przybywając na pomost już widział, że tam jest ta śruba oderwana i pomost 
przesunięty. Potwierdziła to komisja regatowa, która również tam przebywała, bo były regaty 
katamaranów, no i niestety nie było tak naprawdę możliwości, żeby tego pana obciążyć 
kosztami. Kontaktowałam się z tym panem telefonicznie i my nie mieliśmy tabliczki "zakaz 
cumowania". Tabliczka była zamocowana, natomiast ktoś ją zerwał i tak naprawdę ten 
katamaran cumując tam nie łamał przepisów, bo od strony jeziora nie widział, że jest zakaz 
cumowania. Znaki te są już zamówione i czekamy cały czas, aż wykonawca wykona te znaki 
i jak najszybciej te znaki zostaną zamieszczone na pomoście''. 

Pan Burmistrz odnośnie ul. Pławieńskiej odpowiedział - ,,tutaj jest sprawa, jakby dokończenia 
kwestii kanalizacji, która znajduje się w tej ulicy. My zgłosiliśmy ten projekt 
do nowo tworzonych, zintegrowanych inwestycji terytorialnych. Jednym z naszych pomysłów 
na sfinansowanie przebudowy tej kanalizacji, to jest właśnie wprowadzenie tego 
do ZIT-u. Dodam tylko, że jest duża szansa na to, żeby część projektów została wybrana 
w trybie bezkonkursowym, czyli nie musimy stawać w konkurencję z innymi gminami na to 
samo zadanie. Jeżeli zostanie zaakceptowany nasz ZIT, no to po prostu jest szansa na to, 
że takie projekty będą w trybie bezkonkursowym realizowane. 

Ulica Parkowa z tego co wiem, to projekt na ul. Parkowej został przyblokowany decyzją 
regionalnego dyrektora ochrony środowiska, chodzi o drzewa. I w tej chwili trwa procedura. 
Dwa tygodnie temu zgody od regionalnego dyrektora na ewentualne wycinki jeszcze po prostu 
nie było i w związku z tym projektant czeka". 

Ścieżka na ul. Parkowej, dlaczego przesunięcie? Podobna sytuacja, proszę państwa projekt, 
który został wykonany zakładał wycięcie na tym krótkim odcinku 155 metrów, siedem 
lub dziewięć drzew. Nie pamiętam dokładnie, ale wiązał się z wycinką. Wobec tego 
zdecydowaliśmy się na przeprojektowanie. Trzeba wprowadzić zmiany w projekcie i stąd 
w związku z tym przesunięcie tego terminu. 

Pytanie odnośnie strefy parkowania, pracownik, który się zajmuje strefą przygotował mi taką 
krótką notatkę. Po wprowadzeniu strefy płatnego parkowania przez pierwsze 4-5 lat, ja 
przypominam, że stawki cały czas są te same. Tak, były zatrudnione dwie osoby na najniższym 
wynagrodzeniu, czyli wtedy podejrzewam była to kwota 760 zł brutto. Strefa funkcjonowała 
od poniedziałku do soboty. Koszty utrzymania i przychody bilansowały się. Dwie osoby 
pracowały od poniedziałku do soboty. Obecnie pracuje jedna osoba siedem godzin, bo jest 
to osoba, która ma orzeczenie. Strefa działa od poniedziałku do piątku. W pandemii było 
zawieszone funkcjonowanie strefy. Koszt zatrudnienia inkasenta w tej chwili, jeżeli będziemy 
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się utrzymywać na tym poziomie najniższej krajowej, to jest kwota około 5200 zł. Dochody 
ze strefy od 1500 do 2500 zł. W tej chwili, jak państwo widzicie to się nie bilansuje. W związku 
z tym ja uważam, że podniesienie tej stawki, chociażby z tego względu, żeby można było tę 
jedną osobę utrzymać jest zasadne". 

Pani Kamila Rodak - Szydłowska - udzieliła odpowiedź w sprawie oferty na sprzedaż szkoły 
w Machlinach. ,,Proszę Państwa, obecna wartość za jaką będzie wystawiona szkoła 
w Machlinach to jest 295 OOO zł. Przetarg będziemy ogłaszać na początku miesiąca lipca, 
rozstrzygnięcie w połowie sierpnia". 

Radnemu Maciejowi Bernatowi - ,,lotnisko i impreza na kilkaset samochodów, to jest 
impreza rodzinna. Zgadzam się z panem, że stawki są zbyt niskie. Kwestia egzekwowania 
w tej chwili jest omawiana. Natomiast, jeżeli chodzi o ogrodzenie lotniska, my kiedyś 
to liczyliśmy z panią Izą i to wyszła kwota 2 300 OOO zł. Tak, takie były stawki, bo szukaliśmy 
też rozwiązań, tam nie ma dobrych rozwiązań. Te głazy, które są na lotnisku, wjeżdżający 
je odsuwają i wjeżdżają sobie. W tej chwili przygotowane są cztery tablice informujące o tym, 
że można w aplikacji moBILET dokonać wpłaty i to będzie egzekwowane. Śmieci, jeżeli 
chodzi o lotnisko, które są generowane przez użytkowników, one się w jakiś sposób 
rekompensują''. 

Panu Adamowi Kośmidrowi odpowiedź udzieliła Pani Aleksandra Łuczyńska Dyrektor 
CzOK- ,,zapraszam, nie wiem jutro do domu kultury, bo mamy raport finansowy, więc możemy 
go panu udostępnić. Jeżeli chodzi o Świętego Mikołaja to rok temu moja pani menedżer wysłała 
do sołtysów zapytanie, czy życzą sobie odwiedzin Świętego Mikołaja i pojechaliśmy dokładnie 
do tych sołectw, które nas zaprosiły". 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę. 

PRZERWA 

]915 - J<J30 

Przewodniczący Rady Miejskiej po przerwie wznowił obrady. 

Pkt 12 porządku obrad: podjęcie uchwal. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał Radnych, czy wyrażają zgodę na nieodczytywanie 
całości uchwał, a jedynie tytułów uchwał. Radni wyrazili zgodę jednomyślnie. 

a) Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czaplinek na lata 
2023-2032. 

Po przerwie na obrady sesji nie wrócił Radny Maciej Bernat oraz Radny Zdzisław 
Łomaszewicz. Na sali obecnych było I O radnych, w zdalnym trybie obradował I radny. 
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Rada Miejska w obecności 11 Radnych (Radny Grzegorz Gabryś obradował zdalnie), 
11 glosami „za" podjęła uchwalę Nr LX/558/23 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 
20 czerwca 2023 r. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czaplinek 
na lata 2023-2032; uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

b) Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Czaplinek na 2023 r. 

Rada Miejska w obecności 11 Radnych (Radny Grzegorz Gabryś obradował zdalnie), 
11 glosami „za" podjęła uchwalę Nr LX/559/23 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 
20 czerwca 2023 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Czaplinek na 2023 r.; uchwała 
stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

c) Uchwała w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Czaplinek. 

Rada Miejska w obecności 11 Radnych (Radny Grzegorz Gabryś obradował zdalnie), 
10 glosami „za" oraz 1 głosem „wstrzymującym się" (Radny Grzegorz Gabryś) podjęła 
uchwałę Nr LX/560/23 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 20 czerwca 2023 r. w sprawie 
emisji obligacji komunalnych Gminy Czaplinek; uchwała stanowi załącznik nr 16 
do protokołu. 

d) Uchwała w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek, o których mowa 
w art. 42 ust. 6 ustawy Karta Nauczyciela oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
za1ęc pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 
pedagogicznych, doradców zawodowych oraz nauczycieli przedszkola pracujących z grupami 
obejmującymi dzieci sześcioletnie i dzieci młodsze, zatrudnionych w szkołach i przedszkolu, 
dla których organem prowadzącym jest gmina Czaplinek. 

Radna Anna Minkiewicz zgłosiła następujący wniosek: 

- w§ 1 w tabeli pod nazwą „typ placówki", 1-6 oddziałów, w kolumnie wicedyrektora, zamiast 
myślnika, czy li kreski wprowadzamy 13. N a to miast tam, gdzie jest 7 i więcej oddziałów, 
w kolumnie wicedyrektora, zamiast myślnika wprowadzamy 1 O. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił krótką przerwę techniczną po której wznowił obrady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie, które zostało przeprowadzone 
za pomocą systemu do głosowania wniosek zgłoszony przez Radną Annę Minkiewicz. 

Radni ww. wniosek wprowadzili 10 głosami „za", przy 1 głosie „wstrzymującym się" (Radny 
Grzegorz Gabryś) w obecności 10 Radnych uczestniczących w sesji oraz 1 Radnym 
obradującym zdalnie (Radny Grzegorz Gabryś). 
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Rada Miejska w obecności 11 Radnych (Radny Grzegorz Gabryś obradował zdalnie), 
10 glosami „za" oraz 1 głosem „wstrzymującym się" (Radny Grzegorz Gabryś) podjęła 
uchwalę Nr LX/561/23 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 20 czerwca 2023 r. w sprawie 
określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek, o których mowa w art. 42 ust. 6 ustawy 
Karta Nauczyciela oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 
pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców 
zawodowych oraz nauczycieli przedszkola pracujących z grupami obejmującymi dzieci 
sześcioletnie i dzieci młodsze, zatrudnionych w szkołach i przedszkolu, dla których 
organem prowadzącym jest gmina Czaplinek; uchwała stanowi załącznik nr 17 
do protokołu. 

e) Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr VI/76/2011 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 
12 maja 2011 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, zasad jej funkcjonowania 
oraz wysokości opłat i opłaty dodatkowej oraz sposobu ich pobierania. 

Rada Miejska w obecności 11 Radnych (Radny Grzegorz Gabryś obradował zdalnie), 
11 glosami „za" podjęła uchwalę Nr LX/562/23 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 
20 czerwca 2023 r. w sprawie zmiany uchwały Nr VI/76/2011 Rady Miejskiej w Czaplinku 
z dnia 12 maja 2011 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, zasad jej 
funkcjonowania oraz wysokości opiat i opiaty dodatkowej oraz sposobu ich pobierania; 
uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

f) Uchwała w sprawie wydzierżawienia na okres 5 lat nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Czaplinek. 

Głos zabrali: Radny Szymon Pastuszek oraz Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego 
i Gospodarki Nieruchomościami Kamila Rodak-Szydłowska. 

Rada Miejska w obecności 11 Radnych (Radny Grzegorz Gabryś obradował zdalnie), 
5 glosami „za" (Krystyna Kryczka, Anna Kucharczyk, Anna Minkiewicz, Sebastian Matułojć, 
Michał Olejniczak) przy 3 glosach „przeciwnych" (Aleksandra Ławrukiewicz, Szymon 
Pastuszek, Władysław Wojtowicz) oraz 3 glosach „wstrzymujących się" (Marcin 
Czerniawski, Grzegorz Gabryś, Wacław Mierzejewski) podjęła uchwalę Nr LX/563/23 Rady 
Miejskiej w Czaplinku z dnia 20 czerwca 2023 r. w sprawie wydzierżawienia na okres 
5 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Czaplinek; uchwała stanowi załącznik 
nr 19 do protokołu. 

Pkt 13 porządku obrad: komunikaty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej złożył sprawozdanie z prac komisji, które odbyły się 
w okresie międzysesyjnym. 

- Komisja Rewizyjna - Przewodniczący Pan Marcin Czerniawski 

Komisja odbyła się dnia 22.05.2023 r., godz. 14.00 
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Tematy posiedzenia: 

I. Sporządzenie opmu w sprawie wykonania budżetu gmmy Czaplinek za 2022 rok 
oraz wniosku absolutoryjnego. 

2. Sprawy różne. 

- Komisja Organizacyjna, Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek - Przewodniczący 
Pan Sebastian Matulojć 

Komisja odbyła się dnia 12.06.2023 r., godz. 15.30 

Tematy posiedzenia: 

1. Omówienie materiałów na LX Sesję Rady Miejskiej w Czaplinku. 
2. Sprawy bieżące. 

- Komisja Rozwoju Wsi i Rolnictwa - Przewodniczący Pan Zdzisław Łomaszewicz 

Komisja odbyła się w dniu 19.06.2023 r. o godz. 12.00 (brak kworum). 

Temat posiedzenia: wpływ warunków pogodowych na zbiory upraw rolnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego 
w Czaplinku wspólnie z gronem pedagogicznym serdecznie zapraszają Państwa Radnych 
na uroczyste zakończenie roku szkolnego, które odbędzie się 23.06.2023 r. o godz. 10.00 w auli 
MOW. 

Przewodniczący Rady życzył wszystkim radnym, pracownikom Urzędu Miejskiego 
oraz mieszkańcom, którzy będą przebywali na urlopie, bezpiecznego, spokojnego i miłego 
urlopu. 

Radna Aleksandra Ławrukiewicz - pokazała zdjęcia odcinka ścieżki rowerowej, przy ulicy 
Pięciu Pomostów, obok ośrodka wypoczynkowy przy plaży. Radna powiedziała, że nasyp jest 
usypany z miękkiego piachu i to się zapada. ,,Prośba właścicieli tego punktu turystycznego 
jest taka, żeby to utwardzić i w miejscu gdzie jest zejście do pomostu, to troszkę wypłaszczyć, 
ponieważ jest problem ze znoszeniem kajaków". 
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Pkt 14 porządku obrad: zakończenie Sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 
Michał Olejniczak podziękował za udział i zamknął obrady LX Sesji Rady Miejskiej 
w Czaplinku o godz. 2025. 

Protokół sporządziła: 
J,twclu«t 

Anna Burdziuk 
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